

梁偉材牧師 生命禮讚追思會

Rev. William Leung
Celebration of Life



「那美好的仗我已經打過了，當跑的路我已經跑盡了，
所信的道我已經守住了。」(提後 4:7)

“I have fought the good fight, I have finished the race,
I have kept the faith.” (2 Timothy 4:7)



I dreamed I went to heaven
and you were there with me
We walked upon the streets of gold
beside the crystal sea
We heard the angels singing
then someone called your name
You turned and saw this young man
and he was smiling as he came

And he said friend you may not know me now
And then he said, but wait,
You used to teach my Sunday School
when I was only eight
And every week you would say a prayer
before the class would start
And one day when you said that prayer
I asked Jesus in my heart

* Thank you for giving to the Lord
I am a life that was changed
Thank you for giving to the Lord
I am so glad you gave

Then another man stood before you
And said remember the time
a missionary came to your church
and his pictures made you cry
You didn't have much money
But you gave it anyway
Jesus took the gift you gave
and that's why I'm here today

One by one they came, far as the eyes could see
Each life somehow touched by your generosity
Little things that you had done
sacrifices made unnoticed on the earth
in heaven now proclaimed

And I know that up in heaven
you're not supposed to cry
But I am almost sure
there were tears in your eyes
As Jesus took your hand
and you stood before the Lord
He said, my child look around you
for great is your reward !

我夢見我到了天堂
看見你與我在一起
我們走在黃金街上
沿著水晶海邊
我們聽見天使的歌聲
跟著有人呼叫你的名字
你轉身看見一個年輕人
微笑著走過來

他說：朋友，你現在可能不認得我了
然後他說：請等一會
你曾在主日學教我
那時我只有八歲
每週在開始上課前
你都會作一個禱告
有一天當你同作禱告的時候
我請耶穌進入我的心中

* 謝謝你為主獻上
我的生命才得到改變
謝謝你為主獻上
我衷心感謝你的獻上

又來了另一個人站在你面前
他說：記得那一次
一個宣教士來到你的教會
他帶來的照片使你感動落淚
你雖然錢不多
但你還是甘心擺上
耶穌使用你所獻上的
以致我今天能在這裏

他們一個一個前來，甚至多得一望無盡
每個生命都被你的慷慨觸動
你所做過的每一件小事
你所付出的犧牲，在地上不曾被注意
今天卻在天上被宣揚

我知道在天堂
應該沒有眼淚
但我幾乎可以確信
你的眼中泛著淚水
當耶穌牽著你的手
你站在主前
祂說：孩子，看哪
你的賞賜是大的！

述史



豐盛的一生

梁偉材牧師出生於香港，那時代大部份人都必須非常刻苦才能謀生。在他成長的過程中，就學會了辛勤作事、堅忍堅守，和他的兩個姐姐與兩個兄弟們同甘共享。這些工作態度和對人的同理心從此就成為他人生的重要價值。

偉材從小就有很重的好奇和探求心，對大小事物他都感興趣和不斷學習。他常喜歡把東西拆下來，然後重新再裝嵌。他後來成為了一名工程師，用神給他的智慧將新興的電子和電腦科技應用於社會的發展上。他亦建立了很强的組織能力，常堅持要把各樣事都做得最完美和井井有條。他1976年信主，1984年因着神的大愛，立志將生命獻上為神使用。作為一個熱愛生命和愛上帝的基督徒，他誠懇地以創新和切合時代的方法來服侍神和深入人羣。80年代初，他就已在教會組織小組，透過影音和多媒體作為傳福音的媒介。他於大學時代，視校園為神給他的禾場，因此在校內成立校園團契，積極接觸人羣，分享福音。他熱愛大自然，透過爬山、露營、越野背包營等挑戰自己及其他年青人的極限，訓練領導力，並確立人生的目標與使命。作為神忠心的僕人，他極力去認識人的需要，和不同的宗教與民族的文化，建立適切的策略去接觸普世的人群。

偉材是一個作夢者、動員者和企業家。他總是跳出框框去思考和實踐，為自己和事工開闢新的領域和持續的發展，他盡用神給他的這些恩賜來成就神的大使命。當他在2001年搬回香港

作差傳牧者時，他與教會隊工和眾堂會，將教會的差傳事工發展成為一間國際的差傳機構，名為環球宣愛協會(環宣)，於九個國家建立起宣教差傳和教育事工，秉承辦學傳福音的理念，繼續將福音廣傳。又在柬埔寨和加拿大，成立環宣機構，在各地教會，推動跨文化差傳宣教的異象和參與。

偉材亦是一個充滿愛和同理心的人。他關心和愛護他的父母，姐姐和弟弟。當他大學畢業後工作，並在加拿大成為公民，就立即申請父母和弟弟移民加國，並多方照顧他們。他愛護家人，總以他們的需要為首要。他深愛妻子Sharon和女兒Chariss。對他來說，所有朋友，弟兄姊妹，同事，陌生人和世界各地的人羣都是他愛的對象。

偉材在世親嘗上帝的大愛，讓他渡過了豐盛的一生，能服事神和人，對他來說，已是不枉此生！儘管他在2019年中風，但他仍繼續信靠上帝，並維持以往的積極和幽默感，來面對身體各樣的困難和挑戰，亦盡力參與差傳宣教事奉，他對神對人的愛仍依然無減。2022年2月8日他因着再度中風，在家人陪伴下，安然返回天家，享受與主同在。

他留下了愛的影子和差傳與福音的棒，讓我們承接！偉材，安息吧，他日天家再相見！

Eulogy



A Life of No Regrets

Rev. William Leung was born in Hong Kong at a time when people in general had to work very hard to make a living. He learned hard work, perseverance and sharing with his two sisters and two brothers while growing up. These work ethics and compassion for others remained with him for the rest of his life.

William had an inquisitive mind since he was young. He was always learning, taking things down and building them up again. He went on to become an engineer, and used his mind to apply the emerging electronics and computer technology for the advancement of society. He developed strong organization skills. He strived for perfection and systematization in all the things that he did. William accepted Christ as his personal Savior in 1976. In 1984, because of God's love, he dedicated his life to the Lord for His use. As a passionate Christian who loved God, he had a sincere desire to serve God and reach people in new ways. He started groups to spread the gospel through multi-media in the early 80s. When he was a university student, he saw that the campus as a harvest field. So, he organized Christian fellowship on campus and actively seek to share the gospel with other students. He loved nature and so he used hiking, camping and backpacking as means to challenge, train and develop young people's leadership skills and their purpose of living. As a devoted and faithful pastor, he learned the needs of people, the culture of different religions and ethnic groups, and developed strategies to reach the people around the world.

William was a dreamer, mobilizer and an entrepreneur. He always thought and acted outside the box to make new beginnings and movements for himself and for ministries. He used these gifts to fulfill the Great Commission of God. When he moved back to Hong Kong

in 2001 to be the missions pastor, working together with the church teams and subordinate churches, he transformed a denominational missions department into an international sending and development agency. He founded Alliance Global Serve (AGS) with missions and education ministries in nine different countries. He helped the formation of AGS Cambodia and AGS Canada to promote the vision and participation of cross-cultural ministry.

William was a loving person. He cared and gave support to his parents and siblings. After he became a Canadian citizen, he sponsored and provided support for his parents and his younger brother to immigrate to Canada as well. He was always caring for his family. He loved his wife Sharon and his daughter Chariss dearly. He loved his friends, parishioners, colleagues, strangers and people of the world.

Because of God's love, William lived a life of abundance. To him, being able to love God and to love people, his life had no regrets! Although he had a stroke in 2019, he continued to trust God and maintained his enthusiasm and sense of humor in midst of difficulties. He also remained actively involved in the missions ministries. His love for God endured despite all the physical challenges he faced. On February 8, 2022, because of a second stroke, he went with the Lord in peace.

He left his shadow of love and the baton of missions for us to carry on. William, rest in peace. We will see you again in that Glorious Home!